
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. április 28. napján 12.30 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Szőnyi István László bizottsági tag 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Majoros László Ferenc bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Zelina Zoltánné bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

A Bizottság részéről távol voltak: 

Gánóczi Miklós Gábor bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

dr. Koperveisz Eszter a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály 

osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Nyiri Péter alpolgármester 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Koperveisz Eszter a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály 

osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Györgyné Karászi Anikó 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 8 tagból 7 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

 

Megkérdezte, van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban módosító javaslat nem hangzott el, Lukács 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását. 

 

Az ülés napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok:  

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó éves 

összefoglaló ellenőrzési jelentésének elfogadására 
Előterjesztő: : dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a Völgy színház sétány (Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz.) 

alatti pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-

növelésének elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

1. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a 2024. évi zárszámadás a 2024. évi költségvetési év 

lezárásaként készült el, a költségvetési előirányzatok módosítása a törvényi előírásoknak 

megfelelő formában és számban került benyújtásra az év során a képviselő-testület elé, legutóbb 

2025. februárban. A teljesítési számokkal dokumentált zárszámadás az előző előirányzat 

módosításhoz képest bevétel és a kiadás tekintetében csökkent, valamint ehhez képest a 

kormányzati funkciók rendezése a Magyar Államkincstár utasítása alapján az egyes 

költségeknek megfelelő helyre sorolása történt meg. A 2024. évet 95 mFt maradvánnyal zárta 

az önkormányzat, a Kalandpark bevételei nyereségesebben alakultak, a tervezett 369 mFt-hoz 

képest 458 mFt összeget sikerült a város működési kiadásaiba beforgatni, illetve ebből 

képződött a maradvány összege is. Az államháztartástól kapott bevételekkel való elszámolás 

maradéktanul megtörtént, a költségvetés alulfinanszírozott a működési költségekhez képest, 

összességében elmondható, hogy egy rendben zajló pénzügyi évet zárt az önkormányzat. 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megköszönte a pénzügyi osztály illetve jegyző úr munkáját, 

melynek eredményeként a zárszámadási rendelet szép számokkal kerül elfogadásra. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi zárszámadásáról szóló 

önkormányzati rendeletet az előterjesztésben foglaltak szerint alkossa meg. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

22/2025. (IV.28.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága, javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi zárszámadásáról 

szóló önkormányzati rendeletet az előterjesztésben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó éves 

összefoglaló ellenőrzési jelentésének elfogadására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 2024. évi belső ellenőrzési tevékenység jelentéséről van szó, ami 

három részből tevődik össze. Elsőként ellenőrzési terv készül, melyet a képviselő testület 

elfogad, továbbá vannak különböző felkérések, jogszabályi megfelelések, melyek felülírhatják 

a tervet, illetve vannak eseti jellegű ellenőrzési megbízások, ahol egy-egy terület meghatározott 

speciális része kerül részletesebben felülvizsgálatra, vagy esetlegesen valamilyen mulasztás 

kerül kivizsgálásra. A 2024-es évben a mellékletben szereplő intézmények és önkormányzati 

tulajdonban lévő gazdasági társaságok kerültek vizsgálat alá. 

 

Kérdés következett. 

 

Majoros László Ferenc bizottsági tag: megkérdezte, hogy az ellenőrzés során keletkező 

megállapítások kapcsán készül-e intézkedési terv határidőkkel. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az ellenőrzés megállapítása egyeztetésre kerül a vezetővel, indokolt 

esetben intézkedési terv kerül kidolgozásra. Elsősorban utóellenőrzésekről van szó, az első 

ellenőrzés során feltárul a hiba, mérlegelik a nagyságát, javaslatot tesznek a kijavítására. 

Amennyiben ez megtörténik, akkor nincs további teendő, ha a hiba továbbra is fennáll, illetve 

annak súlya és mértéke indokolja, a vezető intézkedési tervet készít. Összegezve elmondható, 

hogy nagy hibák nincsenek, előírástól való kisebb eltérések vannak, amelyek megállapításra 

kerülnek az ellenőrzés során, melyek javíthatók. 

 

További kérdés nem hangzott el, vélemény következett. 

 

Majoros László Ferenc bizottsági tag: az ellenőrzés részletes és alapos, a Pénzügyi és a 

Vagyongazdálkodási Osztály között kommunikációs problémák vannak, melyek anyagi 

veszteséget jelentenek az önkormányzatnak, ezek nagyságrendje információ hiányában nem 

számszerűsíthető. Egyes esetekben vezetői kompetencia tisztázása szükséges. 

 

Tekintettel arra, hogy további vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó éves összefoglaló 

ellenőrzési jelentését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

23/2025. (IV.28.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó éves összefoglaló 

ellenőrzési jelentésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága, javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó éves 

összefoglaló ellenőrzési jelentését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás 

biztosítására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: mindenki által ismert probléma, az előző hónapokhoz 

hasonlóan minden hónapban előkerül az előterjesztés. 

 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének 

támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

24/2025. (IV.28.) határozata  

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága, javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének támogatásához 

100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 

Hatalmazza fel a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: azonnal 

 

4. Előterjesztés a Völgy színház sétány (Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz.) 

alatti pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-növelésének 

elfogadására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban.  

Kiegészíteni való nem volt, kérdés következett. 

 



Majoros László Ferenc bizottsági tag: előző időszakban történt döntésről van szó, 

megkérdezte, mi az oka a jelentős önerő-növekedésnek. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a hiba még mindig nincs teljes mértékben feltárva, a pályázat 

benyújtásához szükséges előzetes vélemény és árajánlat alapján került sor korábban az önerő 

meghatározására, a jelenlegi három árajánlat közül, a legolcsóbb fedezésére elegendő a 

megemelt önerővel kiegészített pályázati összeg. A feltárást követően kerül sor a végleges 

költségek megállapítására. A Vis Maior pályázatnak egy része vissza nem térítendő támogatás, 

az ezen felüli összeg az önkormányzatot terheli. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz Völgy színház sétány alatti 

pinceszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-növelését az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

25/2025. (IV.28.) határozata  

a Völgy színház sétány (Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz.) alatti 

pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-növelésének 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága, javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely, Pincék völgye 3256/37 hrsz Völgy színház 

sétány alatti pinceszakadás helyreállítására vonatkozó vis maior pályázat önerő-növelését az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

Hatalmazza fel a polgármestert a pályázattal kapcsolatos intézkedések megtételére és a 

költségek biztosítására. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 12 óra 45 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Szőnyi István László sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Lukács Tamás sk. 

bizottsági elnök 

 


